

Resilient Futures: Communications toolkit

Thank you for sharing the *Resilient Futures* Call for Proposals announcement with your network. The following messages are provided to support your communications efforts. Please feel free to adapt messages as needed, however the **funding acknowledgement must remain as is**.

Resilient Futures: Building Financial Well-Being for all Canadians (description):

Resilient Futures is a Prosper Canada initiative, funded by the Government of Canada through the Social Development Partnerships Program – Children and Families. The objective of this project is to:

Invest in Local, Community-Based Financial Help

- \$52 million in direct funding to regional financial empowerment hubs and local organizations to expand services in all 10 provinces and three territories.
- Services include year-round tax filing supports, help accessing benefits, one-on-one financial coaching or counselling (which can include credit repair, debt management, and savings support.), and financial education workshops
- A Call for proposals launched April 7, 2025, to support charities and non-profits that serve vulnerable communities.

Provide a Unique Opportunity to Close the Tax Filing Gap & Connect Canadians to Benefits

- Many low-income Canadians miss out on essential benefits due to lack of tax filing supports and help accessing other government benefits.
- Resilient Futures will expand the reach of free community tax filing services, offering services outside tax season, back-filing support, and help with CRA audits and reviews.

Enhance Financial Equity and Inclusion

- A dedicated focus on Black communities, Indigenous peoples including First Nations, Inuit, and Métis, people living with disabilities, and official language minority communities.
- Investments in rural, remote, and underserved communities.
- Partnerships with charities and non-profits that specialize in serving priority populations.

Invite your network and partners to apply and/or share the Resilient Futures Call for Proposals

Email copy

Subject: Funding Opportunity: Expand Financial Empowerment Services Across Canada

Dear [Recipient's Name],

Prosper Canada, a leading organization in the poverty reduction sector has launched the **Resilient Futures: Building Financial Well-Being for all Canadians** project, a national initiative funded by the Government of Canada, through the Social Development Partnerships Program – Children and Families, which is aimed at expanding financial empowerment services for Canadians living with low incomes.

Through this **\$52M funding opportunity, charitable and non-profit organizations** are invited to apply for grants to deliver proven financial interventions such as tax-filing support, benefits access, and financial coaching and counselling. The goal is to **improve the financial well-being of over 1 million Canadians** by scaling these critical services nationwide.

Who should apply?

Organizations committed to serving vulnerable communities, with three funding streams available:

- **Financial Empowerment Hubs** – Up to \$1M annually
- **Financial Empowerment Partners** – Up to \$300K annually
- **Priority Population Growth Partners** – Up to \$200K annually

The national funding call launches **April 7, 2025** and Letters of Intention are due on **May 14, 2025**. Visit [Resilient Futures](#) for application details.

Help us spread the word and ensure more Canadians get the financial help they need! For questions, contact: **Phaedra Maicantis** at resilientfutures@prosperscanada.org.

Best,
[Your organization's name]

Newsletter and/or long-form content sharing

Subject: Funding Opportunity: Expand Financial Empowerment Services in Canada

Calling All Non-Profit and Charitable Organizations!

Many Canadians living on low incomes struggle to access the financial help they need. **Resilient Futures**, a new initiative by **Prosper Canada**, funded by the Government of Canada through the Social Development Partnerships Program – Children and Families, is investing **\$52 million** to expand critical **financial empowerment services** across the country.

Prosper Canada is seeking **non-profit and charitable organizations** to apply for funding to scale proven interventions such as **tax-filing support, benefits access, and financial coaching and counselling**—all aimed at improving the financial well-being of over **1 million Canadians**.

Funding Streams Available:

- **Financial Empowerment Hubs** – Up to **\$1M annually** for regional leaders delivering financial empowerment services, training, and capacity-building.
- **Financial Empowerment Partners** – Up to **\$300K annually** for community organizations providing direct financial empowerment services.
- **Priority Population Growth Partners** – Up to **\$200K annually** for organizations serving **Black communities, Indigenous peoples, and people living with disabilities**.

The Call for proposals launches **April 7, 2025**.

Learn More & Apply: [Resilient Futures Website](#)

Spread the Word! Encourage organizations in your network to apply and help expand access to vital financial support services.

For inquiries, contact: **Phaedra Maicantis** at resilientfutures@prospercanada.org.

Together, we can build a more financially resilient future for Canadians!

Social media posts:

* GIF and graphic files can be downloaded from www.prospercanada.org

General messaging

Twitter/X (280 characters)

Funding Alert! Non-profits & charities—apply for funding to expand financial empowerment services in Canada! Up to \$1M annually available. Help improve financial well-being for 1M+ Canadians. Apply starting April 7, 2025! Learn more: [Resilient Futures](#)

Help Spread the Word! \$52M in funding is available for non-profits & charities expanding financial empowerment services in Canada. Applications open April 7, 2025!

Learn more: [Resilient Futures Website](#)

#NonProfitFunding #FinancialEmpowerment #ResilientFutures

LinkedIn / Facebook (Longer format)

Exciting Funding Opportunity for Non-Profits & Charities!

Many Canadians living on low incomes struggle to access financial help. Resilient Futures, a new initiative by Prosper Canada, funded by the Government of Canada, is investing \$52M to expand essential financial empowerment services across Canada.

We're seeking non-profit and charitable organizations to apply for funding to scale proven interventions like:

- Tax-filing support
- Benefits access
- One-on-one financial coaching

Funding Streams:

- Financial Empowerment Hubs – Up to \$1M annually
- Financial Empowerment Partners – Up to \$300k annually
- Priority Population Growth Partners – Up to \$200k annually

Applications open April 7, 2025!

Learn more & apply: [Resilient Futures Website](#)

Spread the word! Let's build a more financially resilient future together.
For questions, contact resilientfutures@prospercanada.org

Instagram / Facebook Post (Visual + Caption)

Funding Alert for Non-Profits & Charities supporting Canadians facing financial vulnerability! Prosper Canada's Resilient Futures initiative is investing \$52M to expand financial empowerment services across Canada!

Funding Available:

- Up to \$1M annually for regional hubs
- Up to \$300K annually for financial empowerment partners
- Up to \$200K annually for organizations serving Black, Indigenous, & disability communities

Applications open April 7, 2025!

Apply now: [Resilient Futures Website](#)

Priority Population Social Media Messaging

Indigenous organizations

Twitter/X

Calling all Indigenous-serving community organizations! The **Resilient Futures Project** is offering funding to First Nations, Inuit, and Métis organizations working to strengthen financial well-being. Apply today! [Resilient Futures](#) #FinancialEmpowerment

Facebook

We're excited to share this opportunity with our Indigenous partners!

The **Resilient Futures Project** is providing funding to First Nations, Inuit, and Métis organizations working to improve financial empowerment in their communities. Whether your organization has experience in financial services or is looking to expand, this is a chance to grow your impact!

Learn more & apply: [Resilient Futures](#)

Deadline: May 14, 2025

#IndigenousSupport #CommunityEmpowerment #ResilientFutures

LinkedIn

We're excited to share an important funding opportunity for Indigenous community organizations! The **Resilient Futures Project** is accepting proposals from First Nations, Inuit, and Métis organizations to help strengthen financial well-being in communities. Whether your organization is experienced in financial empowerment or looking to build capacity, funding is available to support your work.

Know an organization that could benefit? Share this opportunity with them!

Learn more & apply: [Resilient Futures](#)

Deadline: May 14, 2025

#IndigenousLeadership #EconomicEmpowerment #ResilientFutures

Instagram

Exciting Funding Opportunity for Indigenous Organizations!

We're helping spread the word about the **Resilient Futures Project**, which provides funding to First Nations, Inuit, and Métis organizations working to improve financial well-being. If you know an organization that could benefit, tag them below!

Learn more & apply: [Resilient Futures](#)

#IndigenousEmpowerment #FinancialWellness #ResilientFutures

Black-serving, Black-led community organizations

Twitter/X

Calling all Black-led, Black-serving, and Black-focused organizations! The **Resilient Futures Project** is offering funding to support financial empowerment in Black communities. Apply today! <https://community.prospercanada.org/> #BlackLed #FinancialEmpowerment

Facebook

We're excited to share this opportunity with our Black community partners!

The **Resilient Futures Project** is providing funding to **Black-led, Black-serving, and Black-focused (B3) organizations** working to strengthen financial well-being.

Whether your organization has experience in financial empowerment services or is looking to expand, this is an opportunity to grow your impact!

Learn more & apply: [Resilient Futures](#)

Deadline: May 14, 2025

#BlackCommunitySupport #EconomicEmpowerment #ResilientFutures

LinkedIn

We're excited to share an important funding opportunity for Black community organizations! The **Resilient Futures Project** is now accepting proposals from **Black-led, Black-serving, and Black-focused (B3) organizations** dedicated to building financial well-being. Whether your organization has experience in financial empowerment or is looking to expand its capacity, funding is available to support your work.

Know an organization that could benefit? Share this opportunity with them!

Learn more & apply: [Resilient Futures](#)

Deadline: May 14, 2025

#BlackExcellence #EconomicEmpowerment #ResilientFutures

Instagram

Exciting Funding Opportunity for Black Community Organizations!

We're helping spread the word about the **Resilient Futures Project**, which provides funding to **Black-led, Black-serving, and Black-focused (B3) organizations** working to improve financial well-being. If you know an organization that could benefit, tag them below!

Learn more & apply: [Resilient Futures](#)

#BlackEmpowerment #FinancialWellness #ResilientFutures

Organizations serving people living with disabilities

Twitter/X

Calling all organizations supporting people living with disabilities! The **Resilient Futures Project** is offering funding to expand financial empowerment services in your community. Apply today! <https://community.prospercanada.org/> #DisabilityInclusion #FinancialEmpowerment

Facebook

We're excited to share this funding opportunity with organizations serving people living with disabilities!

The **Resilient Futures Project** is providing funding to organizations working to strengthen financial well-being for people with disabilities. Whether your organization has experience in financial empowerment or is looking to expand, this is an opportunity to increase your impact!

Learn more & apply: [Resilient Futures](#)

Deadline: May 14, 2025

#DisabilitySupport #EconomicEmpowerment #ResilientFutures

LinkedIn

We're excited to share an important funding opportunity for organizations serving people living with disabilities! The **Resilient Futures Project** is now accepting proposals to support financial empowerment and economic stability for people with disabilities. Whether your organization has experience in financial services or is looking to build capacity, funding is available to help expand your reach.

Know an organization that could benefit? Share this opportunity with them!

Learn more & apply: [Resilient Futures](#)

Deadline: May 14, 2025

#DisabilityInclusion #EconomicEmpowerment #ResilientFutures

Instagram

Funding Opportunity for Organizations Serving People with Disabilities!

We're helping spread the word about the **Resilient Futures Project**, which provides funding for organizations working to improve financial well-being for people living with disabilities. If you know an organization that could benefit, tag them below!

Learn more & apply: [Resilient Futures](#)

Deadline to apply: May 14, 2025

#DisabilityEmpowerment #FinancialWellness #ResilientFutures

Graphics:

Can be downloaded from www.prospercanada.org

- **Newsletter/Email Banner**



- **Social media graphics**



Avenir résilient : trousse de communication

Merci d'aider à partager l'annonce de l'appel de propositions avec votre réseau. Les messages suivants sont fournis pour appuyer vos efforts de communication. N'hésitez pas à adapter les messages au besoin, cependant, la reconnaissance du financement doit demeurer telle quelle.

Avenir résilient : Assurer le bien-être financier de toutes les Canadiennes et de tous les Canadiens (description)

Avenir résilient est une initiative de Prospérité Canada, financée par le gouvernement du Canada par l'entremise du Programme de partenariats pour le développement social – enfants et familles. L'objectif de ce projet vise à :

Investir dans l'aide financière communautaire locale

- 52 millions de dollars en financement direct à des centres d'autonomisation financière régionaux et des organismes locaux pour étendre les services dans les dix provinces et les trois territoires.
- Les services comprennent le soutien pour déclarations de revenus toute l'année, l'aide pour accéder à des prestations, l'accompagnement et les consultations financiers (y compris la consolidation des dettes, la gestion de la dette et du soutien en matière d'épargne), ainsi que les ateliers d'éducation financière.
- Le lancement d'un appel national de financement le 7 avril 2025, pour soutenir les organismes de bienfaisance et sans but lucratif qui servent les communautés vulnérables.

Une occasion unique de combler le manque de déclarations de revenus et de promouvoir l'accès des Canadiens aux prestations

- De nombreux Canadiens à faible revenu ne profitent pas de prestations essentielles en raison d'un manque de soutien en matière de déclarations de revenus et d'aide pour accéder à d'autres prestations gouvernementales.
- Avenir résilient étendra l'accessibilité aux services communautaires gratuits de déclarations de revenus, en offrant des services en dehors de la période des impôts, du soutien en matière de rattrapage des déclarations et de l'aide avec les révisions et examens de l'ARC.

Améliorer l'équité et l'inclusion financière

- Une priorité donnée aux communautés noires et autochtones comprenant les Premières Nations, les Inuits et les Métis, et aux personnes en situation de handicap ainsi qu'aux communautés minoritaires de langue officielle.
- Des investissements dans les communautés rurales, éloignées et défavorisées.
- Des partenariats avec des organismes de bienfaisance et sans but lucratif spécialisés dans le service aux populations prioritaires.

Invitez votre réseau/vos partenaires à utiliser, faire la demande ou partager l'appel de proposition d'Avenir résilient

Texte du courriel

Objet : Possibilité de financement : expansion des services d'autonomisation financière partout au Canada

Madame,

Monsieur,

Prospérité Canada, une organisation de premier plan dans le secteur de la réduction de la pauvreté, a lancé le projet **Avenir résilient : Bâtir le bien-être financier pour tous les Canadiens**, une initiative nationale financée par le gouvernement du Canada par l'entremise du Programme de partenariats pour le développement social – enfants et familles, qui vise à étendre les services d'autonomisation financière pour les Canadiens à faible revenu.

Grâce à cette **possibilité de financement de 52 M\$, les organismes de bienfaisance et sans but lucratif** sont invités à faire la demande de subventions pour offrir des interventions financières éprouvées, telles que le soutien en matière de déclarations de revenus, l'accès à des prestations, à de l'accompagnement et des conseils financiers. L'objectif vise à **améliorer le bien-être financier de plus d'un million de Canadiens** en intensifiant ces services essentiels à l'échelle du pays.

Qui devrait présenter une demande?

Les organismes voués à servir les communautés vulnérables, avec trois volets de financement offerts :

- **Centres d'autonomisation financière** – jusqu'à 1 M\$ par année
- **Partenaires d'autonomisation financière** – jusqu'à 300 k\$ par année
- **Partenaires de croissance pour les populations prioritaires** – jusqu'à 200 k\$ par année

L'appel de financement national sera lancé le **7 avril 2025** et la date d'échéance des lettres d'intention est le **14 mai 2025**. Consultez [Avenir résilient](#) pour tous les détails concernant la demande.

Aidez-nous à passer le mot et à veiller à ce que plus de Canadiens aient accès à l'aide financière dont ils ont besoin!

Si vous avez des questions, communiquez avec : **Phaedra Maicantis** à l'adresse : resilientfutures@prospercanada.org.

Cordialement,

{Nom de votre organisation}

Infolettre et/ou partage de contenu de forme longue

Objet : Possibilité de financement : expansion des services d'autonomisation financière partout au Canada

Appel à tous les organismes sans but lucratif et de bienfaisance!

De nombreux Canadiens ayant un faible revenu luttent pour avoir accès à l'aide financière dont ils ont besoin. **Avenir résilient**, une nouvelle initiative de **Prospérité Canada**, financée par le gouvernement du Canada par l'entremise du Programme de partenariats pour le développement social – enfants et familles, investit **52 millions de dollars** pour étendre les **services d'autonomisation financière** partout au pays.

Prospérité Canada recherche des **organismes sans but lucratif et de bienfaisance** pour présenter des demandes de financement afin d'augmenter les interventions financières éprouvées, telles que le soutien en matière de **déclarations de revenus**, **l'accès à des prestations**, à de **l'accompagnement et des conseils financiers** – le tout visant à améliorer le bien-être financier de plus d'**un million de Canadiens**.

Volets de financement offerts :

- **Centres d'autonomisation financière** – jusqu'à **1 M\$ par année** pour des leaders régionaux offrant des services d'autonomisation financière, de la formation et du renforcement des capacités.
- **Partenaires d'autonomisation financière** – jusqu'à **300 k\$ par année** pour des organismes communautaires offrant des services directs d'autonomisation financière.
- **Partenaires de croissance pour les populations prioritaires** – jusqu'à **200 k\$ par année** pour des organismes servant les **communautés noires, autochtones et les personnes en situation de handicap**.

L'appel de financement national sera lancé le **7 avril 2025**.

Pour en savoir plus et présenter une demande : [site Web Avenir résilient](#)

Passez le mot! Encouragez les organismes de votre réseau à présenter une demande et à aider à étendre l'accès à des services de soutien financier essentiels.

Pour toute demande de renseignements, communiquez avec : **Phaedra Maicantis** à l'adresse resilientfutures@prospercanada.org.

Ensemble, nous pouvons bâtir un avenir financièrement résilient pour les Canadiens!

Publications dans les médias sociaux :

* Les graphiques relatifs aux médias sociaux peuvent être téléchargés à l'adresse suivante : www.prospercanada.org

Message général

Twitter/X (280 caractères)

Organismes sans but lucratif et de bienfaisance, demandez du financement jusqu'à 1 M\$/an à partir du 7 avril 2025 pour améliorer le bien-être financier de + 1 M de Canadiens et étendre les services d'autonomisation financière au pays! En savoir plus : [site Web Avenir résilient]

Passez le mot! 52 M\$ de financement offert aux organismes sans but lucratif et de bienfaisance pour étendre les services d'autonomisation financière au Canada. Ouverture des demandes le 7 avril 2025!

En savoir plus : <https://community.prospercanada.org>

#FinancementSansButLucratif #AutonomisationFinanciere #AvenirResilient

LinkedIn / Facebook (format plus long)

Possibilité de financement intéressante pour les organismes sans but lucratif et de bienfaisance!

De nombreux Canadiens ayant un faible revenu luttent pour avoir accès à de l'aide financière. Avenir résilient, une nouvelle initiative de Prospérité Canada, financée par le gouvernement du Canada, investit 52 millions de dollars pour étendre les services d'autonomisation financière partout au pays.

Nous recherchons des organismes sans but lucratif et de bienfaisance pour présenter des demandes de financement en vue d'augmenter les interventions financières éprouvées, telles que :

- soutien en matière de déclarations de revenus
- accès à des prestations
- accompagnement financier individualisé

Volets de financement :

- Centres d'autonomisation financière – jusqu'à 1 M\$ par année
- Partenaires d'autonomisation financière – jusqu'à 300 k\$ par année
- Partenaires de croissance pour les populations prioritaires – jusqu'à 200 k\$ par année

Ouverture des demandes le 7 avril 2025!

Pour en savoir plus et présenter une demande : <https://community.prospercanada.org>

Passez le mot! Bâtissons un avenir financièrement résilient ensemble.

Pour des questions, communiquez avec resilientfutures@prospercanada.org

Publications Instagram / Facebook (Visuel + légende)

Alerte de financement pour les organismes sans but lucratif et de bienfaisance qui soutiennent les Canadiens qui font face à la vulnérabilité financière!

L'initiative Avenir résilient de Prospérité Canada investit 52 M\$ pour étendre les services d'autonomisation financière partout au Canada!

Financement offert :

- Jusqu'à 1 M\$ par année pour des centres régionaux
- Jusqu'à 300 k\$ par année pour des partenaires d'autonomisation financière
- Jusqu'à 200 k\$ par année pour des organismes offrant des services aux communautés noires, autochtones et aux personnes en situation de handicap

Ouverture des demandes le 7 avril 2025!

Présentez une demande maintenant : <https://community.prospercanada.org>

Message de médias sociaux aux populations prioritaires

Organismes autochtones

Twitter/X

Le **projet Avenir résilient** offre du financement aux organismes communautaires qui desservent les Premières Nations, les Inuits et les Métis et œuvrent à renforcer leur bien-être financier.

Faites une demande dès aujourd'hui! <https://community.prospercanada.org>

#AutonomisationFinanciere

Facebook

Nous sommes ravis de partager cette possibilité avec nos partenaires autochtones!

Le **projet Avenir résilient** offre du financement aux organismes des Premières Nations, des Inuits et des Métis qui travaillent pour améliorer l'autonomisation financière dans leurs communautés. Que votre organisme ait de l'expérience en services financiers ou qu'il cherche à étendre ses services, voici la chance d'accroître votre impact!

Pour en savoir plus et présenter une demande : <https://community.prospercanada.org>

Date d'échéance : 14 mai 2025

#SoutienAutochtone #AutonomisationCommunautaire #AvenirResilient

LinkedIn

Nous sommes ravis de partager une importante possibilité de financement pour les organismes communautaires autochtones! Le **projet Avenir résilient** accepte les propositions provenant des organismes des Premières Nations, des Inuits et des Métis pour aider à renforcer le bien-être financier dans les communautés. Que votre organisme ait de l'expérience en autonomisation financière ou qu'il cherche à bâtir des capacités, le financement est offert pour appuyer votre travail.

Vous connaissez un organisme qui pourrait en bénéficier? Parlez-lui de cette possibilité!

Pour en savoir plus et présenter une demande : <https://community.prospercanada.org>

Date d'échéance : 14 mai 2025

#LeadershipAutochtone #AutonomisationEconomique #AvenirResilient

Instagram

Possibilité intéressante de financement pour les organismes autochtones!

Nous aidons à passer le mot au sujet du **projet Avenir résilient**, qui fournit du financement aux organismes des Premières Nations, des Inuits et des Métis qui travaillent pour améliorer le bien-être financier. Si vous connaissez un organisme qui pourrait en bénéficier, marquez-le ci-dessous!

Pour en savoir plus et présenter une demande : <https://community.prospercanada.org>
#AutonomisationAutochtone #Bien-etreFinancier #AvenirResilient

Organismes communautaires au service des Noirs

Twitter/X

Organismes dirigés par des Noirs et au service des Noirs, le **projet Avenir résilient** offre du financement pour appuyer l'autonomisation financière dans les communautés noires. Faites une demande aujourd'hui! <https://community.prospercanada.org> #DirigeParDesNoirs #AutonomisationFinanciere

Facebook

Nous sommes ravis de partager cette possibilité avec nos partenaires de la communauté noire!

Le **projet Avenir résilient** procure du financement aux **organismes dirigés par des Noirs, au service des Noirs et axés sur les Noirs (B3)** qui travaillent pour renforcer le bien-être financier. Que votre organisme ait de l'expérience en autonomisation financière ou qu'il cherche à étendre ses services, voici une possibilité d'accroître votre impact!

Pour en savoir plus et présenter une demande : <https://community.prospercanada.org>

Date d'échéance : 14 mai 2025

#SoutienCommunautaireNoir #AutonomisationEconomique #AvenirResilient

LinkedIn

Nous sommes ravis de partager une importante possibilité de financement pour les organismes communautaires noirs! Le **projet Avenir résilient** accepte dès maintenant les propositions provenant d'**organismes dirigés par des Noirs, servant les Noirs et axés sur les Noirs (B3)** voués à bâtir le bien-être financier. Que votre organisme ait de l'expérience en autonomisation financière ou qu'il cherche à étendre ses capacités, le financement est offert pour soutenir votre travail.

Vous connaissez un organisme qui pourrait en bénéficier? Parlez-lui de cette possibilité!

Pour en savoir plus et présenter une demande : <https://community.prospercanada.org>

Date d'échéance : 14 mai 2025

#ExcellenceNoire #AutonomisationEconomique #AvenirResilient

Instagram

Possibilités intéressantes de financement pour les organismes communautaires noirs!

Nous aidons à passer le mot au sujet du **projet Avenir résilient**, qui procure du financement aux **organismes dirigés par des Noirs, servant les Noirs et axés sur les Noirs (B3)** qui œuvrent pour améliorer le bien-être financier. Si vous connaissez un organisme qui pourrait en bénéficier, marquez-le ci-dessous!

Pour en savoir plus et présenter une demande : <https://community.prospercanada.org>
#AutonomisationNoire #Bien-etreFinancier #AvenirResilient

Organismes au service de personnes en situation de handicap

Twitter/X

Organismes de soutien aux personnes en situation de handicap! Le **projet Avenir résilient** offre du financement pour étendre les services d'autonomisation financière dans votre communauté. Faites une demande dès aujourd'hui! <https://community.prospercanada.org>
#HandicapInclusion #AutonomisationFinanciere

Facebook

Nous sommes ravis de partager cette possibilité de financement avec les organismes qui prennent soin de personnes en situation de handicap!

Le **projet Avenir résilient** fournit du financement aux organismes qui œuvrent pour renforcer le bien-être financier des personnes en situation de handicap. Que votre organisme ait de l'expérience en autonomisation financière ou qu'il cherche à étendre ses services, voici une possibilité d'accroître votre impact!

Pour en savoir plus et présenter une demande : <https://community.prospercanada.org>
Date d'échéance : 14 mai 2025
#SoutienHandicap #AutonomisationFinanciere #AvenirResilient

LinkedIn

Nous sommes ravis de partager cette importante possibilité de financement pour les organismes qui prennent soin de personnes en situation de handicap!
Le **projet Avenir résilient** accepte dès maintenant des propositions visant à soutenir l'autonomisation financière et la stabilité économique des personnes en situation de handicap. Que votre organisme ait de l'expérience en services financiers ou qu'il cherche à bâtir des capacités, le financement est offert pour aider à étendre votre portée.
Vous connaissez un organisme qui pourrait en bénéficier? Parlez-lui de cette possibilité!
Pour en savoir plus et présenter une demande : <https://community.prospercanada.org>
Date d'échéance : 14 mai 2025
#HandicapInclusion #AutonomisationEconomique #AvenirResilient

Instagram

Possibilité de financement pour les organismes servant les personnes en situation de handicap!

Nous aidons à passer le mot au sujet du **projet Avenir résilient**, qui fournit du financement aux organismes qui œuvrent pour améliorer le bien-être financier des personnes en situation de handicap. Si vous connaissez un organisme qui pourrait en bénéficier, marquez-le ci-dessous!

Pour en savoir plus et présenter une demande : <https://community.prospercanada.org>

#HandicapAutonomisation #Bien-etreFinancier #AvenirResilient

Graphique :

Les graphiques relatifs aux médias sociaux peuvent être téléchargés à l'adresse suivante :

www.prospercanada.org

